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Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

27 Nisan 2016 tarihli yazısıdır.

Dudaklar uçuklayacak 
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ARŞİVİNDEN ARŞİVİNDEN 
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Kış geldi ama belediye 
kömür almak için yeni 

belge vermiyor

Rakamlar ürkütüyor

Hükümet yeni teşvik yasası hazırlıyor.
Bedava arsa, fabrika binasını TOKİ 

30 yıl vadede yapacak ve satın alınacak 
makinaların yüzde 50’si yeni teşvik 
yasası kapsamında devlet tarafından 
karşılanacak.

Bu, bir nevi Özal hükümeti zamanını 
anımsatıyor.

Bu kapsamdaki teşvik üretimi yeniden 
uçurabilir.

Küçük bir hatırlatma yapalım; O 
zamanki yatırımlar bırakın cepten para 
harcamayı, cebe para girmişti(!) Erbabı ne 
demek istediğimi anlar.

Zaten bu yasadan belirli kesimin 
haberdar olduğunu biliyorum.

Ankara’nın ilk kadın taksi şoförü, belki 
de Türkiye’nin ilk kadın taksi şoförü Hacer 
Öçlü, Kızılırmak Sokak’ta otururdu. Koyu 
renk, arkası yatık bagaj kısmı olan bir OPEL 
marka arabası vardı. Hem taksi olarak hem 
de dolmuş olarak Ulus ile Kızılay arasında 
çalışırdı. Aracı ile çalıştığı saatler sabitti. 
Akşam olunca evininin önüne çekerdi 
arabasını, Kızılırmak Sineması’nın verev 
karşısında otururdu. Aynı caddenin ilerisinde 
ise Orhan Şeref Apak oturur, aynı binada 
Zeki Müren’in bir dairesi vardı.

MENKUL SERMAYE İRATLARININ 
YILLIK BEYANNAME İLE BEYAN 
EDİLMESİ

Gerçek kişilerce 2023 takvim yılında 
elde edilen menkul sermaye iratlarının 
bir kısmı beyan edilecek gelir toplamının 
150.000 TL’yi (2024 takvim yılı için 230.000 
TL) aşması halinde, bir kısmı ise vergi 
kesintisine ve istisnaya tabi olmadıkları için 
8.400 TL’yi (2024 takvim yılı için 13.000 TL) 
aşması halinde yıllık beyanname ile beyan 
edilecektir.

Sokakta yaşayan, sokakta çalışan 
ve madde bağımlısı çocukların 
sayısal istatistiğinin bilinenden 
fazla olmasının sorunu daha da 
vahimleştirdiği, madde bağımlısı 
ve sokakta yaşayan çocukların 
sayısının tahminen 5 binin üzerinde 
olduğu ifade edildi. Büyükşehir 
Belediye Başkanı Asım Güzelbey, 
“Gaziantep’te sokakta yaşayan 
veya sokakta çalışan çocuk sayısı 
5 bin. Bunların bin 500’ü madde 
bağımlısı. 

Kömür için para yatırmak isteyen 
halkın parasını bankalar kabul 
etmiyor. Tutuşturucu olarak verilen 
odunun tonu 20 bin 70 lira.

Bir süre önce yaptığımız yayında 
şehrimizde kömür almak için 2 bin 
kişinin sırada beklediğini, kışta ve 
soğukta ailelerin perişan olmaması 
için dağıtımın süratlendirilmesi 
gerektiğini bildirmiştik.

Erdemoğlu, servet vergisine ihtiyaç olduğunu 
söyledi ve “Varlığı 6 milyon liranın üzerinde olan 

herkesten yüzde 1 Servet Vergisi alınsın” önerisinde bulundu

Yüzde 1 servet vergisi gelsin, 150 
milyar dolar deprem kaynağı yaratılsın

SASA'yı bünyesinde 
barındıran Erdemoğlu 
Holding Yönetim 
Kurulu Başkanı 
İbrahim Erdemoğlu, 
"Bence bu dönemde 
'Servet Vergisi'ne 
ihtiyaç var" dedi. 
Erdemoğlu, "varlığı 6 
milyon liranın üzerinde 
olan herkesten yüzde 1 
Servet Vergisi alınsın" 
önerisinde bulundu. 4’TE

3 milyonu aşkın nüfusu olan Antep’te asayiş olaylarındaki artış 
halkı tedirgin etmeye başladı. Sokağa bile çıkmaya korkar hale 
gelen vatandaş, asayiş olaylarına bir çözüm bulunmasını istiyor

İnsanlar kendi adaletini 
kendisi sağlamaya çalışıyor
Türkiye genelinde 

olduğu gibi 
Gaziantep’te de suç 
oranlarında bir artış 
yaşandığını belirten 
Av. Kemal Akaltun, 
“Toplumda bir 
çürüme söz konusu 
ve giderek artıyor. 
Bunun yanı sıra 
insanların adalete 
olan inancı da 
azaldı. Böyle olunca 
insanlar kendi 
adaletini kendisi 
sağlama yoluna 
gidiyor” dedi. 

Yağışlar arıcıların 
yüzünü güldürdü
Yağışların arıcıların yüzünü 

güldürdüğünü söyleyen 
Gaziantep İli Arı Yetiştiricileri 
Birlik Başkanı Nebi Koca, 
“Şu anda yağışların olması 
sektörümüz açısından önemli 
ama arıcılarımızın bu uzun süren 
yağışlarda arılarının beslenmesine 
dikkat etmeli. Çünkü arıların 
yiyecek stoklarının bitme tehlikesi 
var” uyarısında bulundu.

4’TE

4’TE

Hayat pahalılığı vatandaşı
ucuz gıdaya yöneltiyor

Gıda ürünlerinde taklit ve tağşişin halkın sağlığını 
ciddi anlamda tehdit ettiğini söyleyen Ziraat 
Mühendisi Gökhan Keskinsoy, “Gıda fiyatlarının 

artmasıyla alım gücü düşen 
vatandaş mecburen daha ucuz 
ürünlere yönelmek zorunda 
kalıyor. Dolayısıyla bu durumu 
fırsat bilen bazı satıcılar ise gıda 
ürünlerinde hile ve sahtekarlığa 
daha fazla başvuruyor” 
ifadelerini kullandı. 4’TE

Bankalara borcu 
bulunanların 
sayısı 40 
milyonu aştı

Kredi faizleri 
zirve oranlara 
ulaşsa da 
bankalara 
bireysel kredi 
borcu bulunan 
vatandaş sayısı 
da borç miktarı 
da hız kesmedi. 
Borcu bulunan 
vatandaşların 
sayısı 40 milyonu 
aştı.

Firmalar, iş sağlığı ve 
güvenliğini bir 

sorumluluk ve işletme 
kültürü olarak görmeli

Gaziantep Sanayi Odası ve 
Makina Mühendisleri Odası 
(MMO) Gaziantep Şubesi iş 
birliğinde, “İşyerlerinde İşçi Sağlığı 
ve İş Güvenliği Nasıl Yönetilmeli” 
konulu toplantı gerçekleştirildi. 2’DE

Halk Buluşması kapsamında Gaziantep’e gelen CHP Genel Başkanı Özgür Özel, İstasyon Meydanı’nda coşkulu 
bir kalabalığa seslendi. Seçim otobüsü üzerinden seçmenlere seslenen Özel, Gaziantep Büyükşehir Belediye 
Başkan Adayı başta olmak üzere ilçe belediye başkanlarını tek tek tanıtarak yerel seçimlerde destek istedi

Antep’teki her iki 
gençten biri işsiz

İşsizlikten tarıma, tekstilden emekliye, ev kiralarından sağlığa kadar birçok alanda açıklamalarda bulunan CHP Genel Başkan 
Özel, “Bu şehir hasta ona bir doktor lazım. Antep’teki 2 gençten biri işsiz ve çok büyük sıkıntı yaşanıyor. Sağlık tüm Türkiye’de kötüye 

gidiyor, ancak en fazla Antep’te kötüye gidiyor. Şehir Hastanesi büyük bir sıkıntıya dönüştü. İnanılmaz bir doktor açığı var” şeklinde 
CHP, Gaziantep’te hak ettiği 
yere gelen kadar çalışacağız

Özel, “Gaziantep, Cumhuriyet Halk Partisi’nin 
bugünlerini hak etmiyor. Biz Gaziantep’e 
apayrı bir önem vermeliyiz. Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk’ün milli mücadele için ilk adım 
attığı ve milli mücadeledeki başarısından ve 
dirençliğinden dolayı, ‘Gazi’ unvanı verdiği 
şehrin, Cumhuriyet Halk Partisi’nin eskiden 
olduğu gibi en güçlü olduğu şehirlerden biri 
olması gerekiyor. Şu anda seçim sürecindeyiz. 
Seçimlerde geçse önümüzdeki süreçte bu 
parti Gaziantep’te hak ettiği yere gelene kadar 
Özgür Özel olarak elim Gaziantep’in üzerinde” 
ifadelerini kullandı. 

Gaziantep’i geçmişteki 
gibi cumhuriyetçilerin 

kalesi yapacağız
Gaziantep’i geçmişteki gibi cumhuriyetçilerin 

kalesi yapacaklarını kaydeden Özel, Gaziantep’in 
yorulduğunu kaydederken, “Nasıl olsa her şartta 
bize oy veriyorlar diye sürekli ihmal eden bir 
anlayışla karşı karşıyayız. Antep’in nohut dürümü 
meşhur. 2018 yılında nohut dürüm 5 liraymış. 
Şimdi 50 lira.” dedi. 4’TE

İbrahim 
Erdemoğlu

Av. Kemal Akaltun

 Nebi Koca

Gökhan 
Keskinsoy

Foto: Deniz Balcıoğlu
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Dudaklar 
uçuklayacak 

Hükümet yeni teşvik yasası hazırlıyor.
Bedava arsa, fabrika binasını TOKİ 

30 yıl vadede yapacak ve satın alınacak 
makinaların yüzde 50’si yeni teşvik yasası 
kapsamında devlet tarafından karşılanacak. 

Bu, bir nevi Özal hükümeti zamanını 
anımsatıyor.

Bu kapsamdaki teşvik üretimi yeniden 
uçurabilir.

Küçük bir hatırlatma yapalım; O zamanki 
yatırımlar bırakın cepten para harcamayı, 
cebe para girmişti(!) Erbabı ne demek 
istediğimi anlar.

Zaten bu yasadan belirli kesimin haberdar 
olduğunu biliyorum. Ben duymayanlara 
duyurayım dedim.

Halife olmak için Ulufe gerekir.
Bütün bunlar güzel de yeni tesisler nerede 

yapılacak?
Gaziantep-Kilis Ortak Sanayi 

Bölgesi’nde...
Bu coğrafyada yeni tesisler kurmak 

doğrusu cesaret ister.
Bu belirsizler kısa sürede biteceğe de 

benzemiyor.

Oda seçimleri 
ne zaman?

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne bağlı 
oda ve borsalarda seçimler zamanında, yani 
Kasım ayında yapılacak mı?

4 senede bir yapılan Oda seçimleri Kasım 
2012’de yapılması gerekirken Bakanlar 
Kurulu kararı ile 2013 Mayıs ayında 
yapılmıştı.

Normal koşullarda Oda seçimlerinin bu 
yıl Ekim ya da Kasım aylarında yapılması 
gerekir. Ancak Bakanlar Kurulu’nun erteleme 
kararında Ekim ya da Kasım hükmü de yer 
aldığı ve seçimler 4 yılda bir yapılır kararı 
nedeniyle 2017 Mayıs’a kayabilir.

Son sözü hükümet söyleyecek.
Gaziantep için seçim tarihi fevkalade 

önemli.
Üzerinde spekülasyon yapılan Gaziantep 

Ticaret Odası seçimi bu sene yapılırsa 
başkanının çok güçlü argümanlar nedeniyle 
değişebileceği iddia ediliyor.

Planlı mı, tesadüf mü? 
17 saniye sınır ihlali yaptığı için 

düşürülen Rus uçağının başımıza açtığı 
belanın nedeni belli olmadı. 

O uçak neden düşürüldü, inandırıcı bir 
argüman hala yok! Nasılsa bir gün belli 
olacak ama ne zaman? 

Hep bunu düşünürken şimdi buna bir 
de başkası eklendi.

TBMM Başkanı İsmail Kahraman’ın 
laiklik ile ilgili söylemi: “Yeni anayasada 
laiklik tarifi olmamalıdır, dindar anayasa 
yapmalıyız”

Kahraman’ın yeni anayasa tarifinin 
kendi özgün düşüncesi olduğu bizzat 
Cumhurbaşkanı Erdoğan,  AK Parti 
Genel Başkan Yardımcısı Mehmet Ali 
Şahin, eski TBMM Başkanı Cemil  Çiçek 
ve TBMM Anayasa Komisyonu Başkanı 
Mustafa Şentop, ‘İsmail Kahraman’ın 
laiklik  tarifinin anayasadan çıkartılması 
ve dini esaslara dayanan anayasa 
yapılması önerisi’ni  reddettiler. 

Bütün bunlar tamam da benim 
merakım bu sözler, “Sen bunu böyle 
söyle sonrasına karışma…” dendi de öyle 
mi söyledi, yoksa gerçekten Kahraman’ın 
bir gaflet anına mı denk geldi?

Bunu da öğreniriz ama ne zaman? 
Üçüncü merak ettiğim konu ise, 

Avrupa Birliği gerçekten Haziran ayı  
sonunda bize vizeyi kaldıracak mı yoksa 
bir bahane ile erteleyecek mi?

Bu soruyu bir Alman gazeteci 
arkadaşıma da sordum. Gülümsedi, “Ben 
de en az senin kadar merak ediyorum” 
dedi. Vizenin kaldırılmasını tabi ki çok 
istiyorum, ama doğrusu inanamıyorum. 

Neyse ki bunun yanıtı için uzun 
süre beklemeye gerek yok. Haziran ayı 
sonunda nasıl olsa belli olacak.

Aykut Tuzcu’nun 
27 Nisan 2016

tarihli yazısıdır

85 milyon nüfuslu Türkiye’de bireysel 
kredi borcu bulunan vatandaşların 
sayısı 40 milyonu aştı.

3 trilyona dayandı
CHP’nin haftalık ekonomi raporuna 

göre bankalara ve diğer tüketici 
finansman kuruluşlarına bireysel kredi 
borcu bulunan vatandaşların sayısı 
ocakta geçen yılın aynı ayına göre 739 
bin kişi daha artarak 40 milyon 30 
bine ulaştı. Aynı dönemler itibarıyla 
bankalara kredi kartı borcu bulunan 
vatandaşların sayısı 2 milyon 636 bin 
kişi artarak 36 milyon 825’e çıkarken, 
kredili mevduat borcu bulunanların 

sayısı da 1 milyon 297 bin artarak 28 
milyon 865 bine çıktı.

Sözcü'den Başak Kayan'ın haberine 
göre, aporda Merkez Bankası’nın 
kredi kartı ve kredili mevduat 
hesaplarının faizinin aylık yüzde 5’e 
kadar çıkarılmasına olanak tanındığı 
ve tüketici kredisi faizlerinin de 
yükseldiği hatırlatılarak, tüketicilerin 
bankalara olan borçlarının yılın 
başından bu yana 245 milyar lira 
arttığı kaydedildi. Vatandaşın bireysel 
kredi ve kredi kartı borçları 8 -15 Mart 
haftasında 2 trilyon 973 milyar lira 
oldu. Söz konusu haftada bireysel kredi 

borçları 1 trilyon 642 milyar lira, kredi 
kartı borçları ise 1 trilyon 330 milyar 
lira oldu.

86 milyar lira icralık borç
CHP’nin raporuna göre bankaların, 

icra takibine aldığı alacakları 54.6 
milyar liraya çıktı. Batık tüketici 
kredilerinde yılbaşından bu yana 9.3 
milyar liralık artış gözlendi. Varlık 
yönetim şirketlerinin kontrolünde ise 
41 milyar liralık batık tüketici kredisi 
alacağı bulunduğu belirtilen raporda 
vatandaşların faiz ve icra masrafları 
hariç 86 milyar liraya yakın icralık 
borcu bulunduğu belirtildi.t24

Bankalara borcu bulunanların 
sayısı 40 milyonu aştı

Kredi faizleri zirve oranlara ulaşsa 
da bankalara bireysel kredi borcu 
bulunan vatandaş sayısı da borç 
miktarı da hız kesmedi. Borcu 
bulunan vatandaşların sayısı 40 
milyonu aştı.

Firmalar, iş sağlığı ve güvenliğini bir Firmalar, iş sağlığı ve güvenliğini bir 
sorumluluk ve işletme kültürü olarak görmelisorumluluk ve işletme kültürü olarak görmeli

Gaziantep Sanayi Odası ve Makina Mühendisleri 
Odası (MMO) Gaziantep Şubesi iş birliğinde, 
“İşyerlerinde İşçi Sağlığı ve İş Güvenliği Nasıl 
Yönetilmeli” konulu toplantı gerçekleştirildi.

Gaziantep Sanayi Odası Mesleki Eğitim 
Merkezi’nde (GSOMEM) düzenlenen toplantıda, 
A Sınıfı İş Güveliği Uzmanı Makine Mühendisi 
Bedri Tekin’in işletmelerdeki iş sağlığı ve güvenliği 

sorunları hakkında bilgiler verdi.
Toplantıya, GSO Yönetim Kurulu Başkan 

Yardımcısı Başar Küçükparmak, GSO Yönetim 
Kurulu Üyeleri Cengiz Konukoğlu, Ali Can Koçak, 
MMO Gaziantep Şube Başkanı Hamit Öztürkmen, 
GSO Genel Sekreteri Yusuf İzzettin İymen, iş sağlığı 
ve güvenliği uzmanları ve firma temsilcileri katıldı.

Toplantının açılış konuşmasını yapan GSO 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Başar 
Küçükparmak, “Gazi şehrimiz sanayisi, ticareti ve 
hizmet sektörüyle istihdamın yoğun olduğu bir 
şehirdir. İlimiz sanayi işletmesi sayısı, oluşturduğu 
istihdam, ihracatı ile ülke ekonomisine katkısı göz 
önünde bulundurulduğunda bu işletmelerimizin 
sürdürülebilirliğinin sağlanması önem arz etmekte 
olup, sürdürülebilirlik için yapılması gereken en 
temel unsurların başında ise iş sağlığı ve güvenliği 
konusu gelmektedir ‘’ dedi.

6331 sayılı iş sağlığı ve güvenliği kanununun 
çıkarılması ve yayınlanma aşamasında Gaziantep 
Sanayi Odası’nın önemli desteklerinin olduğunu 
dile getiren Başar Küçükparmak, “Kanun 

ile işyerlerinde iş sağlığı ve güvenliğinin 
sağlanması, mevcut sağlık ve güvenlik şartlarının 
iyileştirilmesi için işveren ve çalışanların görev, 
yetki, sorumluluk, hak ve yükümlülüklerini 
düzenlemesi hedeflenmektedir. İşletmelerde yapılan 
denetimlerde, konuya sadece yaptırım ya da cezai 
yükümlülük gözüyle bakılmamalıdır. Yapılan 
denetimlerde, denetçilerin firmalara çözüm odaklı 
ve iyileştirmeye yönelik bir yaklaşım sergilemesi 
süreç yönetimi açısından daha verimli olmanın 
yanı sıra, işletmelerin de iş sağlığı ve güvenliği 
tedbirlerini artırarak benimsemesine yardımcı 
olacaktır. Firmalarımızın da iş sağlığı ve güvenliğini 
zorunluluktan öte bir sorumluluk ve işletme 
kültürü olarak görmesi gerekmektedir’’ ifadelerini 
kullandı.

Makina Mühendisleri Odası Gaziantep Şube 
Başkanı Hamit Öztürkmen de konuşmasında, iş 
sağlığı ve iş güvenliğiyle ilgili yürütülen çalışmalar 
hakkında bilgi vererek şunları kaydetti:

“İş sağlığı ve iş güvenliği işletmelerde iş 
kazalarından, olumsuz koşullardan, meslek 

hastalıklarından çalışanları korumak, insan ve 
çevre sağlığına zarar verecek koşulları ortadan 
kaldırmak, üretimin güvenliğini sağlamak ve 
verimliliği artırmak için yapılan tüm çalışmaları 
kapsamaktadır. Ancak bir dizi sorunlar da devam 
etmektedir. İyi olması için bizler de elimizden 
geleni yapacağız. Bu doğrultuda iş sağlığı ve iş 
güvenliği gibi böylesine önemli bir konunun ele 
alındığı toplantımızın hayırlı olmasını diliyor, iş 
birlikleri için Gaziantep Sanayi Odamıza teşekkür 
ediyorum.”

A Sınıfı İş Güveliği Uzmanı Makine Mühendisi 
Bedri Tekin ise açılış konuşmalarının ardından, 
“İşyerlerinde İşçi Sağlığı ve Güvenliği Nasıl 
Yönetilmeli”, “İşçi Sağlığı ve Güvenliğinin Kaynağı”, 
“İSG'de Taraflar”, “OSGB Sistemi Nedir?”, “İşe 
Başlamadan Önce Sağlık ve Güvenlik İle İlgili 
Uygulama Yöntemi Raporunun Hazırlaması”, 
“Risk Analizi” ve “Mevzuata Uygun Önlemlerin 
Alınması” başlıklarında bir sunum yaptı.

Toplantı, soru-cevap bölümünün ardından sona 
erdi.
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Bir süre önce yaptığımız 
yayında şehrimizde kömür 
almak için 2 bin kişinin sırada 
beklediğini, kışta ve soğukta 
ailelerin perişan olmaması için 
dağıtımın süratlendirilmesi 
gerektiğini bildirmiştik.

Konuyla ilgili olarak 
yaptığımız araştırmada son 
bir aylık süre içinde sırada 
bekleyen 2 bin ailenin 
kömürünün tamamen verildiği 
ve kuyruğun kalmadığını 
tespit ettik. Sadece yeniden 
kömür almak isteyenlere 
belge verilmiyor, bankalar 
tevzi kömürü için para kabul 
etmiyor. Yurttaşlar sırada 
kimse kalmadığı halde kömür 
dağıtımına niçin devam 
edilmediğini soruyor. Belediye 
Başkanı Ömer Arpacıoğlu’nun 

soruna eğilerek görevlilere emir 
vermesi isteniyor.

Kömür dağıtım merkezinde 
halen 300 ton Zonguldak 
kömürü stokta bulunuyor. 
Resmi kuruluşlara ve kaloriferle 
Konya Ilgın’dan getirilen kömür 
veriliyor. Kömürün tonu eski 
fiyattan 21 bin liradan satılıyor 
ve her aileye bir ton veriliyor. 
Tevzi merkezinde halen 1506 
ton odun stoku bulunuyor. Her 
aileye tutuşturucu olarak yarım 
ton odun veriliyor. Odunun 
tonu 20 bin 70 liradan satılıyor.

Kömür ve odununu 
zamanında alamayan 
yurttaşların kışın perişan 
olmamaları için belediyenin 
kömür dağıtımına yeniden 
başlaması ve sürat kazandırması 
isteniyor.

Kış geldi ama belediye kömür 
almak için yeni belge vermiyor

Kömür için para yatırmak isteyen halkın parasını bankalar kabul 
etmiyor. Tutuşturucu olarak verilen odunun tonu 20 bin 70 lira.

Güneydoğu Birlikleri Kooperatifi Genel 
Müdürü İlhan Topçu tarafından verilen 
bilgilerden öğrenildiğine göre, Birlik çeşitli 
bankalardan bir milyar liralık kredi buldu. 
Devlet tarafından destekleme alımları 
için yardım yapılmadığından 7 bin ton 
zeytinyağı birlik hesabına alınacak.

Önümüzdeki haftadan itibaren 7 
merkezde alımlara başlanacak. Beş analizli 
zeytinyağının litresine şimdilik 350 lira 
ödenecek. Gelecekte fiyat farkı verilmesi de 
düşünülüyor.

Alım yapacak yerler başta Gaziantep 
olmak üzere şunlar: Kilis, Nizip, Altınözü, 
Antakya, Silifke ve Evkaf çiftliği.

Güneydoğu Birlikleri Genel Müdürü 
İlhan Topçu, üreticinin elinden zeytinyağı 
peşin para ödemek suretiyle alınacağı 
ve tutarının tamamının derhal tadiye 
edeceğini söyledi. Peşin parayla Güneydoğu 
tarım satış kooperatifi birliklerinin 
zeytinyağı almak istemesi alımların hızlı bir 
şekilde gerçekleştirilmesine neden olacağı 
şeklinde yorumlanıyor.

Güneydoğu Birlikleri 
bir milyar kredi buldu

7 bin ton zeytinyağını peşin parayla kendi 
hesabına alacak. Alımlar gelecek hafta 7 merkezde başlıyor.

Müdürlük, şikayetin müfettişler 
kanalıyla çözümlenmesine gerek görürse 
Adana’daki, müfettişler grubuna bildiriyor. 
Görevlendirilen müfettiş Gaziantep’e gelerek, 
birkaç gün iş yerinde inceleme ve tahkikat 
yapıp tekrar Adana’ya dönüyor. Orada 
raporunu yazarak, grup başkanına sunuyor. 
Değerlendirmeden sonra rapor ilimizdeki 
müdürlüğe geliyor.

 İdari yoldan çözümleme 15 gün sürerken, 
müfettişler kanalıyla çözümleme bir aydan 3 

aya kadar sürüyor.
Sonuç işçinin lehinde olursa, tazminat ve 

haklarını alabiliyor. Aleyhine sonuçlandığı 
taktirde tazminatını alamıyor.

İlimizde bulunan Bölge Çalışma 
Müdürlüğü’ne yıl başından bu yana 766 
şikayette bulunuldu. Şikayetlerin 356’sı 
işçi lehine, 235’i aleyhine sonuçlandı. 
300 başvuru müfettişler kanalıyla 
çözümlenirken, 5’i mahkemeye sevk edildi. 
Diğerleri idari yoldan halledilmeye çalışıldı.

Çalışma Müdürlüğü’ne bu yıl 766 işçi şikayeti geldi

Şikayetler 15 günle 3 ay 
arasında sonuçlandırıyor

İşçinin şikayetleri üzerine, önce idari yoldan çözüm getirilmeye çalışılıyor. 
Müdürlük işvereni ya şahsen arayarak ya da tebligat gönderilerek şikayet 
bildiriyor. İşveren tebligata 10 gün içinde cevap vermek zorunda.

Öğretmenevleri ve 
Binevler semtinde oturan 
yurttaşlar PTT’nin 
telefon hattı döşemek 
için kaldırımları 
eşmesinden ve böylece 
bırakmasından dertliler. 
Gazetemize konuyla 
ilgili olarak gelen şikayet 
mektuplarından birkaç 

aydır açılan çukurların 
doldurmadığı, bazı 
duvarların bu yüzden 
çöktüğü, oto ve 
traktörlerin çukurlara 
saplandığı, yeni 
yapılan asfalt yolların 
çamurla kaplandığı 
dile getirilerek çözüm 
isteniyor.

PTT açtığı çukurları 
ne zaman kapatacak?

Şehrin caddeleri çamur içinde, vatandaş 
çukurlara düşüyor, telefon için döşenecek 
borular kırılıyor. Devletin malına, halkın 
canına bu kadar vurdumduymazlık olur mu?

Meteoroloji Müdürlüğü 
yetkililerinden edinilen 
bilgilere göre son bir ay içinde 
şehrimize 121 kilogram yağış 
düştü. Geçen yıl aynı süre 
içinde ise 114.5 kilogram 
yağış düşmüştü.

Son 24 saat içinde şehrimize 

düşen yağmur miktarı ise 
5 kilogramı buldu. Yapılan 
rasatlarda günün en yüksek 
sıcaklığı 9 derece, gecenin 
en düşük ısısı ise 5 derece 
civarında oldu. Yağışların 
önümüzdeki günlerde de 
devam etmesi bekleniyor

Bir ayda 121 kilo yağış düştü
Enerjinin tasarruflu 

kullanılması için her yıl 
enerji tasarrufu haftası 
düzenleniyor.

En önemli 
sorunlardan birini 
teşkil eden enerji 
konusunun çözümüne 

yardımcı olunması için 
halka gerekli bilgilerin 
verilmesi amaç 
ediniliyor. Hafta 7-13 
Ocak günleri yapılacak.

Hafta boyunca film 
gösterileri yapılacak, 
sergiler düzenlenecek.

Enerji Tasarrufu 
Haftası yapılacak

Kent Konseyi sonuç 
bildirgesi açıklandı

Büyükşehir Belediye Başkanı Asım 
Güzelbey, uçucu madde bağımlısı 
çocukların kullandığı maddelerin 
kokusunun değiştirilip farklı şekilde 
veya tiksindirici bir kokuya sahip 
olmalarının sağlanması gerektiğini 
söyledi. Güzelbey, Kent Konseyi 
Başkanlık Divanı toplantısında 
sokak çocukları ve madde 
bağımlıları konulu Kent Konseyi 
5. Genel Kurulu'nun 16 Eylül 
tarihinde yapılan toplantısında 
alınan kararlar ve çözüm önerilerine 
ilişkin sonuç bildirgesini açıkladı.

Acil, uçucu madde 
ve tedavi merkezi kurulmalı

Bölgemizde ve ilimizde acil 
ihtiyaç olan AMATEM (alkol 
ve uyuşturucu madde tedavi 
merkezi)’nin kurulması ve uçucu 
madde bağımlısı çocukların 
kullandığı sıvı yapıştırıcı 
maddelerin kokusu değiştirilip, 
farklı şekilde veya tiksindirici 
bir kokuya sahip olmalarının 
sağlanması gerektiğini söyleyen 
Güzelbey ancak bu şekilde 
bağımlılık yapmadığı halde 
çocuklar tarafından kullanılan bu 
uçucu maddelerin kullanımının 
büyük ölçüde önüne geçilerek 
özenti duyulmamasının 
sağlanabileceğini belirtti.

Risk altında yaşayan 
çocuklar kurtarılmalı

Güzelbey, “AB’ye girme 
çalışmalarını sürdüren iktidar, o 
ülkelerdeki yaşam standartlarını 
ülkemize getirme çalışmasını öne 
almak zorundadır. Sokakta yaşayan 
ve ayrıca madde bağımlısı olan bu 
çocukların rehabilitasyonu için 
üniteler oluşturulup buralarda 
kurulan atölyelerde çocuklara 
meslek edindirme olanağı 
yaratılmalıdır. Ayrıca bu konuda 
mevcut hazırlanmış olan CD’ler 
ulusal ve yerel televizyonlarda ana 
haber kuşağının hemen öncesi veya 
sonrası kamuoyunu bilgilendirmek 
amacıyla sunulmalıdır” diye 
konuştu. Güzelbey, öncelikle hedef 
kitlenin sokakta madde bağımlısı 
olağan kişiler değil, bu anlamda risk 
altında sokakta yaşayan çocuklar 
olduğunu söyledi.

Ekonomik sebeplerden dolayı 
aileler çocukları sokağa itiyor

Öncelikle sokak çocukları 
tanımının dışlanmışlık çağrıştırdığı 
için bizim çocuklarımız tanımı 
ile algılamak ve telaffuz etmek 
gerektiğini ifade eden Güzelbey, 
“Madde bağımlısı ve sokakta 
yaşayan bu çocukların büyük 
bir kısmının ailevi sorunlarının 
mevcut olduğu uzmanlarca tespit 
edilmiştir.” dedi.

Rakamlar ürkütüyor
Sokakta yaşayan, sokakta çalışan ve madde bağımlısı çocukların sayısal istatistiğinin 

bilinenden fazla olmasının sorunu daha da vahimleştirdiği, madde bağımlısı ve sokakta 
yaşayan çocukların sayısının tahminen 5 binin üzerinde olduğu ifade edildi. Büyükşehir 
Belediye Başkanı Asım Güzelbey, “Gaziantep’te sokakta yaşayan veya sokakta çalışan çocuk 
sayısı 5 bin. Bunların bin 500’ü madde bağımlısı. Tabii ki bunlar sadece tespit edilip kayıt 
altına alınabilenler. Bu sayının daha fazla olmasından endişe ediyoruz. Sokak çocukları sorunu 
sadece Gaziantep’in sorunu değil, köyden kente göçün yaşandığı tüm illerin sorunudur” dedi.

Peri, yaptığı açıklamada 
bugüne kadar şubeleri 
bünyesinde iki kez “Doğalgaz 
ve enerji yönetimi kongresi” 
düzenlendiğini, kongrede 
konunun uzmanlarının 
doğalgaz ve enerji yönetimi 
konularında detaylı bilgiler 
verdiğini ve kamuoyunu 
bilgilendirildiğini ifade etti.

Doğalgaz bilgilendirme 
toplantısı düzenlendi

Oda olarak birçok kez 
üyelerine yönelik doğalgaz 
bilgilendirme toplantısı 
düzenlediklerini dört kez 
Gaziantep'te ve iki kez 
Kahramanmaraş'ta meslek 
içi eğitim merkezi tarafından 
“Doğalgaz iç tesisatı 
mühendis yetkilendirme 
kursu” verildiğini kaydeden 
Peri, açıklamasında şu 
bilgilere yer verdi: “Doğalgaza 

geçişte karşılaşılacak olası 
sorunlar konusunda tüm 
kurum ve kuruluşların 
(Valilik, Büyükşehir 
Belediyesi, Organize Sanayi 
Bölgesi Müdürlüğü, Sanayi 
Odası, Ticaret Odası, 
üniversite ve TMMOB) 
hazırlıklı olması ve ön 
çalışma yapması gerekiyor. 
Biz Makine Mühendisleri 
Odası olarak açtığımız 
doğalgaz iç tesisatı mühendis 
yetkilendirme kursu 
kapsamında Gaziantep’te 160 
üyemizi, Kahramanmaraş’ta 
ise 47 üyemizi yetkilendirdik.

Türkiye genelinde 
ise odamız tarafından 
yetkilendirilen üye sayısı 
3 bin 500’lere ulaşmıştır. 
Üyelerimizin talepleri 
doğrultusunda Gaziantep’te 
27-29 Eylül 2004 tarihlerinde 

tekrar doğalgaz iç tesisatı 
mühendis yetkilendirme 
kursu düzenledik. Şubemiz 
eğitim salonunda düzenlenen 
kurs sonunda 25 üyemizin 
daha yetkilendirilmesini 
hedefliyoruz.”

Peri, Gaziantep ekonomisi 
ve sanayisine canlılık 
getirmesi, kentin hava ve 
çevre kirliliğinin önlenmesi, 
ısınma ve enerjide kullanım 
kolaylığı sağlaması gibi birçok 
avantajı olan doğalgaza geçiş 
aşamasında birçok sorun 
yaşanabileceğini kaydetti.

Peri, vatandaşların, 
sanayicilerin ve ilgili 
kuruluşların doğalgaza 
hazırlıksız yakalanmaması 
için bir an önce gerekli 
çalışmalara başlaması ve 
hazırlıklarını yapması 
gerektiğini sözlerine ekledi.

Doğalgaza hazır olun
TMMOB Makina Mühendisleri Odası Şube Başkanı Ali Peri, doğalgaza 

geçişte karşılaşılacak olası sorunlar konusunda tüm kurum ve 
kuruluşların hazırlıklı olması ve ön çalışma yapması gerektiğini bildirdi.

Bocalama dönemine 
girilecek

Okur, kanun kökten 
değiştiği zaman taşradaki 
uygulayıcılarından Yargıtay 
ceza dairelerine kadar 
herkesin bir bocalama 
döneminden geçeceğini 
söyledi.

Bir defada yapılan 
değişiklik sorunlara neden 

olacak
TCK’nın değişimine 

karşı olmadıklarını ancak 
bir defada yapılacak 
değişikliğin sorunlara neden 
olacağını belirten Okur, 
şu anda avukatların bir 
dava konusunda verilecek 
kararı bildiğini ve ona göre 
müvekkiline bilgi verdiğini, 
hakimlerin de karar 

verilen bir dava konusunda 
Yargıtay’ın vereceği kararı 
bildiğini kaydetti.

Okur, TCK’nın 
değişmesiyle hangi suça ne 
karar verileceği konusunda 
hem avukatların hem 
de yargı mensuplarının 
bir süre fikir beyan 
edemeyeceklerine dikkat 
çekti.

Hukukçular da, vatandaş da önünü göremeyecek
Baro Başkanı Zafer Okur, “Yeni Türkçe Ceza Kanunu ile gerek vatandaş 

gerekse hukukçuların önünü görememesi gibi bir durum ortaya çıkacak” dedi.

Sanayi Odası Başkanı Nejat 
Koçer, Gaziantep’in Türkiye’nin ve 
Ortadoğu’nun fuar merkezi yapma 
yolunda emin adımlarla ilerlediklerini 
söyledi.

Koçer, Gaziantep’in bölgesindeki 
iller ve komşu ülkeler için her tür 
gereksinimlerini karşılayabilecekleri 
bir süpermarket olduğunu kaydederek 
fuar organizasyonlarıyla ili, sanayisini 
ve ekonomik gücünü dünyaya 
tanıttıklarını söyledi.

Gaziantep'te dün sona eren 4. 
Gıda, Gıda Teknolojileri ve Ambalaj 
Fuarına (GAPFOOD 2004) İlişkin 
değerlendirmelerde bulunan Koçer, 
“Ekonomik göstergeler açısından 
da çok olumlu bir dönemde 
düzenlenen bu fuar bugüne kadar 
gerçekleştirdiğimiz fuarların en iyisi 
oldu” dedi. 

Koçer, fuarı, Irak, Suriye ve 
Ürdün’den gelen iş adamlarının da 
aralarında bulunduğu yaklaşık 18 bin 
kişinin gezdiğini ifade etti.

Gaziantep'i 
Ortadoğu’nun 
fuar merkezi 
yapacağız
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SAYFADEVAM 
HABERLERİ

Ankara’nın ilk kadın taksi şoförü, belki de 
Türkiye’nin ilk kadın taksi şoförü Hacer Öçlü, 
Kızılırmak Sokak’ta otururdu. Koyu renk, 
arkası yatık bagaj kısmı olan bir OPEL marka 
arabası vardı. Hem taksi olarak hem de dolmuş 
olarak Ulus ile Kızılay arasında çalışırdı. 
Aracı ile çalıştığı saatler sabitti. Akşam olunca 
evininin önüne çekerdi arabasını, Kızılırmak 
Sineması’nın verev karşısında otururdu. Aynı 
caddenin ilerisinde ise Orhan Şeref Apak 
oturur, aynı binada Zeki Müren’in bir dairesi 
vardı. Zeki Müren Ankara’ya geldiğinde kimi 
zaman bu evde, kimi zaman da Şahap’ın evinde 
kalırdı. 

Şoför Hacer‘i sadece mahallede oturan 
insanlar değil, bütün Ankara halkı tanırdı. 
Tipik bir taksi şoförü hüviyeti vardı, Hacer 
hanımın. Yaz günleri aracın açık camının 
üstüne sol kolunu koyar, bir eli ile hem 
direksiyona hakim olur, hem de vites 
değiştirmeyi sağlardı. Opel marka araçları 
oldum olası severdim, hem de ehliyetimi bir 
Opel araç ile aldığımı hatırlarım. O tarihlerde 
otomatik vitesli araçlar yaygın olmadığı 
için, sınavda debriyajlı araçla ehliyet almak 
mecburiyeti vardı. Bayırda araç durdurulur, 
tekrar aracı geri kaydırmadan yola devam 
etmek sınanırdı. Bu imtihanı veren, ehliyeti 
hak etmiş sayılırdı. Ben de böyle bir sınavdan 
geçmiştim. Ancak Şoför Hacer çok usta bir 
otomobil sürücüsü idi. 

Aslında aile olarak evlenmeden evvel 
yaşadığı İstanbul Suadiye’de, baba mesleği hem 
de ağabeyinin mesleği şoförlük olduğundan, 
küçük yaşta araçlarla büyümüş. Bostancı 
Kadıköy arasında taksi dolmuşlar işlerdi, 
hatta Kadıköy-Bostancı arası tramvay da aynı 
hatta çalışırdı. Evleninceye kadar Hacer bu 
ortamda büyümüş. Daha sonra asker olan 
Hamdi Bey ile evlenmiş. Ankara’ya tayini 
çıkan Hamdi Bey’e ekonomik katkı olsun diye 
taksi şoförlüğüne 1949 yılında başlamış. Hacer 
hanımın kullandığı OPEL marka araca birkaç 
kez bindiğimi hatırlarım. 

Önce yadırgamıştım, ancak aracı çok iyi 
kullandığını seyredince hoşuma gitmişti. 
Çok kibar bir kadındı. Kimi zaman Kızılay 
ile Ulus hattında çalışırdı. O hatta çalışanlar 
Hacer hanıma saygı duyarlardı. Opel aracını 
hiç değiştirmediğini hatırlarım. Yıllarca araç 
kullanan Şoför Hacer hanımın hiçbir trafik 
cezası olmadığını da hatırlarım.  

1960’lı senelerde çevrilen ve baş rolünde 
Sezer Sezin’in oynadığı Şoför Nebahat 
filminin, Hacer hanımın hayatı ile doğrudan 
ilişkisi olmasa da kadınların erkekler gibi 
taksi şoförlüğü yapabileceği konusunu 
işlemesi bakımından, güzel bir senaryo 
olduğuna inanırım. Şimdi ise sadece otomobil 
değil, belediyelerde otobüs şoförlüğü de 
yapan kadınların başarılara imza koyduğu 
muhakkak. Yerde yürüyen araçlardan tutun da 
gökte uçan yolcu uçaklarında da kadın kaptan 
pilotları gördükçe gurur duymaktayım. 

Bu gururumun başlangıç yeri tabiidir ki taksi 
şoförü Hacer Öçlü’yü tanıdığımdan olsa gerek. 
Kadınlar bir işi yaparken en ince detayını 
düşünmeden genelde başlamazlar. Yaptıkları 
işte ise en ince detayı akıllarından çıkarmaz, 
ön sezilerini de kullanarak, en düşük 
riskler bile olsa, işi şansa bırakmazlar diye 
düşünürüm. Hani satranç oyununda birkaç 
hamle ilerisini hesap edersiniz ya işte tam bu 
oyuna uyar, kadınların riskli işlerde çalışma 
prensipleri. 

Değişen ANA yasamızda, üzüldüğüm 
önemli bir madde bulunmakta. Ülkemizdeki 
seçimlerle ilgili çok kritik bir madde vardı 
anayasamızda. Madde 114. Seçimlerden önce 
kritik mevkiler olan Ulaştırma Bakanlığı, 
Adalet Bakanlığı ve İçişleri Bakanlığı’nın 
tarafsız bir kişiler tarafından yürütülmesini 
ön görülmekte idi. Hatta kamu kaynaklarının 
partilerin lehine kullanılmaması için 
düşünülen birçok düzenlemelerin var 
olduğunu hatırlamaktayım. Bugün seçimlerde 
Devletin bütün imkanlarının iktidar partisi 
tarafından kullanılması ne kadar doğru olur, 
sorgulamamız gerekir. 

Ülkemde demokrasinin sükût ettiği 
gerçeğinden hareketle, Osmanlı Devleti’nin 
son senelerinde memalik-i Osmaniye’de 
görülmemiş bir istibdatla, bugün ülkemizin 
yönetildiğini değil haykırmak, pankartla 
bile ‘İsrail’le Ticaret Utancı Sonlandırılsın’ 
yazısına tahammül edemeyen bir siyasi 
anlayışla karşı karşıyayız. Tıpkı 1934 
senesinde NAZİ Almanyası’nda, Hitler’in 
emri ile Hermann Göring tarafından kurulan 
GESTAPO teşkilatı, HİTLER’in yaptığı 
bütün mitinglerde, değil pankart açılmasına, 
toplanan halk arasında Hitler aleyhinde 
konuşanları toplamaları ile ünlüdür. 1933-
1945 yılları arasında GESTAPO tarafından 
toplanan 800,000 genç Alman’dan, 77,000’inin 
akıbetini Almanlar bile  bilmemekte. 
İstanbul meydanlarında iktidar sahiplerinin 
topluma ‘Yerel Yönetim Başında Bulunan 
Hırsızlardan Şehri Kurtarın, Oyunuzu 
Bize Verin’ diyen bir Cumhurun sözlerine 
güleyim mi ağlıyayım mı bilemedim. İstanbul 
yerel seçimlerinde halkın oyu çok önemli 
olduğu için bütün Bakanların işlerini bırakıp 
İstanbul’a yerleşmiş olması ne kadar komik. 
Hatta bir Bakanın da ulaşımdan sorumlu, 
gidip taksi durağında, gelen telefonlara cevap 
vermek adına, Şoför Nebahat’ı oynarcasına 
telefonlarla meşgul olmasına güleyim mi 
ağlayayım mı diye bir sözüm geldi söyledim 
hem nalına hem mıhına. 

MENKUL SERMAYE İRATLARININ 
YILLIK BEYANNAME İLE BEYAN 
EDİLMESİ

Gerçek kişilerce 2023 takvim yılında 
elde edilen menkul sermaye iratlarının 
bir kısmı beyan edilecek gelir toplamının 
150.000 TL’yi (2024 takvim yılı için 
230.000 TL) aşması halinde, bir kısmı 
ise vergi kesintisine ve istisnaya tabi 
olmadıkları için 8.400 TL’yi (2024 takvim 
yılı için 13.000 TL) aşması halinde yıllık 
beyanname ile beyan edilecektir.

FAİZ, REPO VE FON  GELİRLERİNİN 
BEYANI:

Mükelleflerin, 2023 yılında elde edilen 
banka mevduat faizi, repo geliri, A tipi ya 
da B tipi fon geliri, tutarı ne olursa olsun, 
Gelir Vergisi Beyannamesi ile beyan 
edilmeyecek. Başka gelirleri nedeniyle 
beyanname verenler, bu beyannameye 
faiz, repo ve fon gelirlerini dâhil 
etmeyecekler. 

Ancak bu gelirleri Ticari işletmeye 
dâhil olarak elde edenler bu gelirleri 
işletme kayıtlarına gelir olarak 
kaydederek beyan edeceklerdir. 

Ayrıca, off shore hesapları nedeniyle 
faiz geliri elde edenler, bu gelirleri 
(2023 yılı için) 8.400 TL’nı aşıyorsa, 
yıllık gelir vergisi beyannamesi verecek 
ve vergisini ödeyecekler. Çünkü 
offshore hesaplarından Gelir Vergisi 
kesilmemektedir. 

KAR PAYI VE TEMETTÜ 
GELİRLERİNİN BEYANI:

Mükelleflerin 2023 yılı içerisinde 
hissedarı olduğu Anonim Şirketten 
de "TEMETTÜ" geliri elde edenler ile 
ortağı olduğu limited şirketten veya 
Hisseli Komandit şirketten (Gerçi 
uygulamada Hisseli Komandit şirket 
kalmadı ama mevzuatta var) "KAR 
PAYI", elde edenler, bu gelirlerinin 
yıllık gayrisafi tutarı, 150.000 TL’nı 
aştığında beyanname vereceklerdir. 
Bu beyan sırasında Kar Payının % 
50 si istisna olduğundan bu istisnayı 
düşerek gelirlerinin yarısını beyan 
edecekler. Örneğin, 100.000 TL gelir 
elde eden, bunun yarısı olan 50.000 
TL’nı beyan edecekler ve hesaplanan 
Gelir Vergisi’nden, kár payının tamamı 
üzerinden kesilen yüzde 15 stopajı 
mahsup edecekler, kalan kısmı (varsa) 
ödeyecekler. 

HİSSE SENEDİ SATIŞ GELİRLERİNİN 
BEYANI:

Borsada Hisse senedi satışından elde 
edilen kazançlar, Gelir Vergisi stopajına 
tabi olduğundan, tutarı ne olursa olsun 
beyan edilmeyecek. Borsa dışındaki 
1.1.2006’dan itibaren edinilen Hisse 
senedi satışından elde edilen kazançlar 
ise,  2 yıl içinde elden çıkartılmışsa, 
bundan doğan kazanç "değer artışı 
kazancı" olarak beyan edilecek, 2 yıldan 
fazla elde tutulduktan sonra elden 
çıkarılmasından doğan kazançlar ise 
beyana tabi değildir.

Gelir Vergisi Kanunu’nda;
“(GVK. Mükerrer Madde 80 - 

Aşağıda yazılı mal ve hakların elden 
çıkarılmasından doğan kazançlar değer 
artışı kazançlarıdır. 

1.İvazsız olarak iktisap edilenler ile 
tam mükellef kurumlara ait olan ve iki 
yıldan fazla süreyle elde tutulan hisse 
senetleri hariç, menkul kıymetlerin veya 
diğer sermaye piyasası araçlarının elden 
çıkarılmasından sağlanan kazançlar.)”

Denilmek suretiyle Borsa dışındaki 
1.1.2006’dan itibaren edinilen Hisse 
senedi satışından elde edilen kazançlar 2 
yıldan fazla elde tutulduktan sonra elden 
çıkarılmasından doğan kazançlar ise 
beyana tabi değildir. Sürecek

Ekonomim Gazetesi'nden 
Vahap Munyar'a konuşan 
Erdemoğlu, yüzde 1'lik servet 
vergisiyle 150 milyar dolarlık bir 
kaynağın toplanabileceğini ve 
bunun da İstanbul depremine 
hazırlık için kullanılabileceğini 
söyledi.

Erdemoğlu, "Bence bu dönemde 
“Servet Vergisi”ne ihtiyaç var. 
Varlığı 6 milyon liranın üzerinde 

olan herkesten yüzde 1 Servet 
Vergisi alınsın. Servet Vergisi 
kapsamına dahil olanların 
varlıklarının 6 milyon liralık 
kısmı da muafiyet kapsamına 
girsin" dedi. 

Toplanacak 150 milyar doların 
bütçe dışında, şeffaf, denetime 
tabi ayrı bir fonda tutulması 
gerektiğini dille getiren 
Erdemoğlu, "50 milyar doları 6 

Şubat depremi kapsamından 11 
ilimize harcansın. 100 milyar 
dolar da başta İstanbul olmak 
üzere Marmara Bölgesi’nin 
kentsel dönüşümü için 
kullanılsın. Yüzde 1 veya 2’lik 
Servet Vergisi kimseyi zorlamaz. 
1 milyar dolarlık şirketi olan, 
yüzde 1’den 10 milyon doları 
24 ayda rahatlıkla öder" diye 
konuştu.t24

Yüzde 1 servet 
vergisi gelsin 
150 milyar dolar 
deprem kaynağı 
yaratılsın

Gasp ve yağma gibi 
olaylar uyuşturucuya 

bağlı olarak yükseliş gösteriyor
Uyuşturucu kullanımının ilkokul 

seviyesine kadar düştüğünü ve kolay 
bir şekilde temin edilebilir olduğunu 
dile getiren Akaltun, “Uyuşturucu 
hem çok derin bir konu olmasının 
yanı sıra gasp ve yağma gibi olaylar 
uyuşturucuya bağlı olarak yükseliş 
gösteriyor. Suç oranları ile birlikte 
dava sayılarının artması, hedef 
sürelerine uyulamaması, hakim 
ve savcıların var olan davalara 
yetişememesi sonucunda hak 
arayışları çok uzun süreler alıyor. 
Bu da vatandaş da adalet tecelli 

edildiği duygusunu oluşturmamaya 
başlıyor” diye konuştu.

Adalet duygusunun gelişmediği 
toplumlarda kaos hüküm sürer

Son yargı paketinde bazı 
konularda değişiklikler yaşandığını 
söyleyen Akaltun, vatandaşın 
adalete olan güveninin giderek 
azaldığını vurguladı. “Şiddet 
olaylarının artmasını adalete olan 
güvenin azalmasına bağlıyoruz. 
Çünkü vatandaş, adaletin 
sağlanması noktada kendi adaletini 
sağlamaya çalıştığını görebiliyoruz. 
Maalesef bu da toplum çok 
kötü sonuçlara yol açıyor. 
Adalet duygusunun gelişmediği 

toplumlarda kaos hüküm sürer” 
açıklamasını yaptı. 

Gaziantep şiddet olaylarında 
Teksas ile yarışır duruma geldi

Gaziantep’in şiddet olaylarında 
Teksas ile yarışır duruma geldiğini 
sözlerine ekleyen Av. Akaltun, 
“Toplumsal ekonomik buhranın 
sonuçlarını kentte daha fazla 
görebiliyoruz. Çok pahalı bir şehir 
haline gelen bu şehirde hayat 
şartları şok zorlaştı. Dolayısıyla da 
kentte, silahlı olayların artmasına 
bir etken olduğunu düşünüyoruz. 
Bu son derece çok üzücü bir durum. 
Şiddet normalleştirildi. Bireysel 
silah kullanımı giderek artıyor. 

Bunun da denetiminin daha fazla 
yapılması gerekiyor” ifadelerine yer 
verdi. 

Ruhsatsız silah kullanımı arttı
Bireysel silahlanmanın arttığına 

dikkat çeken Av. Kemal Akaltun, 
konuşmasını şöyle tamamladı: 
“Bireysel silahlanma aslında 
ruhsatsız silahlanma ile ilgili. 
Ruhsatsız silahlarda çok fazla bir 
artışın olduğunu net bir şekilde 
görebiliyoruz. Ruhsatsız silah 
taşımaya bir yaptırım olmadığı 
düşüncesi silahlanmayı yükselten 
bir etken olarak karşımız çıkıyor. O 
yüzden kanunun değişmesi elzem.” 
Haber Merkezi 

İnsanlar kendi adaletini kendisi sağlamaya çalışıyor

Arıcılarımızda bahar 
heyecanı başladı

Yağışların olmasının bitkilerin 
nektar ve polen akımlarına faydası 
olduğunu dile getiren Koca, 
“Gaziantep’te üye sayımız 1000’e 
yaklaşırken, arıcıların toplam 
sayısı ise 1000’i geçti. Dolayısıyla 
kentte arıcılık hızlı bir şekilde 
gelişiyor. Arıcılığa olan talep de 
gün geçtikçe artıyor. Bu da bizi 
çok mutlu ediyor. Arıcılarımızda 
bahar heyecanı başladı. 
Arıların bakımları, beslenmesi, 
geliştirilmesi, ana arının kontrolü 
ve kovanların temizliği yaparak 
yeni sezona hazırlanıyorlar” 
ifadesini kullandı.

Piyasa da çok fazla 
ruhsatsız ilaç dolaşıyor

Başkan Koca, 10 veya 15 gün 
içerisinde kovanlarda bölme 
oğul sürecinin başlayacağını 
sözlerine eklerken, “Kovanların 
artık çoğalması gerekiyor. Bu 

süreç başlamış olacak. Kovanların 
bölme ve oğul süreçlerinde bazı 
hususlara dikkat edilmesi lazım. 
Arıcılarımız bahara çıktığında 
güçlü kovandan arı alıp zayıf 
olan kovanlara ekliyorlar. Bu 
çok yanış bir uygulama. Çünkü 
kışı iyi geçirmemiş bir arı zayıf 
çıkmıştır. Yani biz sağlıklı bir 
kovandan sağlıksız bir kovana 
arı verip zayıf hale getiriyoruz. 
Aslında tam tersi yapmamız 
gerekiyor. Varova ile mücadele 
kimyasal ilaç kullanılması 
gerekiyor. Bu mücadele ruhsatlı 
ilaç kullanmaları lazım. Çünkü 
piyasa da çok fazla ruhsatsız 
ilaç dolaşıyor” açıklamasında 
bulundu. 

Gezgin arıcılara mazot 
desteği verilmesini istiyoruz

En büyük gider kalemleri 
arasında mazotun yer aldığını 
kaydeden Koca, “Profesyonel 
arıcı gezgin arıcıdır. Florayı 

takip etmeyenleri profesyonel 
arıcı olarak kabul etmiyoruz. 
Dolayısıyla profesyonel 
arıcılarımız kişi başına yılda 5 bin 
kilometre yol kat ediyorlar. Bu 
arıcı için çok yüksek bir maliyet. 
Tarım ve Orman Bakanlığı’ndan 
bu konuda bir destek verilmesi 
yönünde bir talebimiz var. Yani 
çiftçiler gibi gezgin arıcılara 
da mazot desteği verilmesini 
istiyoruz” şeklinde konuştu.

Arıcılar, bal satışlarından 
memnun

Bal satışlarına değinen Koca, 
“Ramazan ayı öncesinde durgun 
olan sektörümüzde şu anda bir 
hareketlilik söz konusu. Fiyatlarda 
herhangi bir değişiklik olmadığı 
gibi satışlardan memnunuz. 
Vatandaşımız mümkün ise bildiği, 
tanıdığı yerden bal alacak. Yapay 
bal kişi sayısı fazla. Arıcıdan bal 
alan yüzde 90 doğal bal almış 
demektir” dedi. Haber Merkezi

Yağışlar arıcıların yüzünü güldürdü

Gıda fiyatlarının gündemden 
düşmediği bir dönemdeyiz

Gerek merdiven altı yapılan 
üretimlerle gerekse taklit ve tağşiş 
yöntemiyle sözde ‘Uygun fiyat’ 
adı ürünlerin satışa sunulduğunu 
belirten Keskinsoy, “Hızla yükselen 
gıda fiyatları mutfak harcamalarını 
artırırken, alım gücünün de 
azalmasına sebep oluyor. Bu nedenle 
evdeki hesabın markete uymadığı, 
gıda fiyatlarının gündemden 
düşmediği bir dönemdeyiz” tespitini 
yaptı. 

Taklit ve tağşişe karşı 
vatandaşlarımızı uyarmalıyız

Keskinsoy, “Yükselen girdi fiyatları 
üretim yapmayı zorlaştırırken diğer 
taraftan ise gıda ürünlerinde artan 
taklit ve tağşiş üreticilerimiz için 
ekonomik kayıplara neden oluyor. 
Üreticilerimizin büyük zahmet ve 
emekle ürettiği ürünlerini her türlü 
hile ve sahtekârlığa karşı korumalıyız. 
Bu nedenle taklit ve tağşişli ürünlere 
karşı hem üreticilerimizin emeğini 
korumak hem de vatandaşlarımızı 

uyarmalıyız” açıklamasında bulundu.
Üreticilerin ürünlerini 

pazarlayabilmesi önemli
Taklit ve tağşişli ürün artışını 

engellemenin sektördeki her 
kesimin görevi olduğunu dile 
getiren Ziraat Mühendisi Keskinsoy, 
“Tarım sektöründe örgütlenme 
özellikle üretim maliyetlerinin 
düşürülmesi ve üreticilerimizin daha 
kolay ürünlerini pazarlayabilmesi 
bakımından oldukça önemli. 
Vatandaşın, küçük üreticilerimizin 
emeklerini koruyan hakiki ürünleri 
sofralara ulaştıran birlikler ve 
kooperatiflerin ürünlerini tercih 
etmeleri yararlarına olacak” dedi.

Denetimler sıklaşmalı ve 
kesilen cezalar caydırıcı olmalı

Ziraat Mühendisi Gökhan 
Keskinsoy, konuşmasını şöyle 
sürdürdü: “Taklit ve tağşişli 
ürünlerin vatandaşlar tarafından 
anlaşılması çoğu zaman mümkün 
değildir. Sahte ürünlerin çoğu 
ancak laboratuvarlarda analizlerle 
tespit edilebiliyor. Ramazan ayının 

içinde olduğumuz bugünlerde taklit 
ve tağşişli gıda ürünlerine karşı 
denetimler sıklaşmalı ve kesilen 
cezalar caydırıcı olmalı. Sahtekarlık 
yapan firmaların kamuoyuna ifşa 
edilmesi, gerekirse kapatılması ve 
her türlü faaliyetten men edilmesi 
gerekiyor. Vatandaşlar bu konuda 
daha dikkatli olmalı.” 

İnternet üzerinden alınan 
gıdalara dikkat edilmeli

“Alışverişler yapılırken güvenilir 
markalar tercih edilerek anormal 
derecede düşük fiyatı olan 
ürünlerden kaçınılmalı, şüpheli 
görünen ürünler ilgili birimlere 
iletilmeli” diyen Keskinsoy, “İnternet 
üzerinden satışı yapılan gıda 
ürünlerine de ayrıca dikkat edilmesi 
gerekiyor. İnternet üzerinden satılan 
ürünlerin nerede üretildiği ve hangi 
koşullarda stoklandığı bilinmiyor. 
Bu nedenle insan sağlığı için tehdit 
teşkil eden bu ürünlerin daha sıkı 
denetlenmesi ve takip edilmesi büyük 
önem taşıyor” vurgusu yaptı. Haber 
Merkezi

Hayat pahalılığı vatandaşı
ucuz gıdaya yöneltiyor

Özel, “Altı senede 10 kat artmış. 
Böyle bir şey olur mu? Nasıl 
geçinilecek. Gaziantep’ de en 
düşük evin kirası 10 bin lira. Bir 
emekli eve kirayı verse aç oturacak, 
karnını doyurursa sokakta kalacak. 
Böyle bir anlayış olmaz” dedi. 

Antep’teki her 2 gençten
 biri işsiz

Türkiye İstatistik Kurumu 
verilerine göre Türkiye’de genç 
işsizliğin yüzde 40’a yaklaştığını 
sözlerine ekleyen Özel, 
Gaziantep’te ise genç işsizliğinde 
yüzde 43 civarında olduğunu 
kaydederken, “Antep’teki her 2 
gençten biri işsiz ve çok büyük 
sıkıntı yaşanıyor. Erdoğan bu 

ülkede ekonomiyi ben bilirim, 
faiz sonuç değil, sebep, tüm dünya 
faizleri yükseltirken inadına faiz 
düşürüp, enflasyonu artırdığı ve 
herkes dövize yöneldiği öyle bir 
noktadayız ki garibanlar için döviz 
çok pahalı, ihracatçı için de çok 
ucuz” diye konuştu.  

Antep’te sağlık çok 
kötüye doğru gidiyor

“İstanbul, Ankara ve İzmir’deki 
yurt yaparak öğrencilerin yurt 
sorununu çözeceğiz. Burada sosyal 
konu projeleri ile kira sorununu 
çözeceğiz. Türkiye’nin dört bir 
yanında nasıl yüz güldürüyorsak 
Antep’te de yüzleri güldüreceğiz” 
diyen Özel, “Sağlık tüm Türkiye’de 

kötüye gidiyor, ancak en fazla 
Antep’te kötüye gidiyor. Şehir 
Hastanesi büyük bir sıkıntıya 
dönüştü. İnanılmaz bir doktor 
açığı var. Kadroların yüzde 35’i 
boş. Geçen ay Türk Tabipler Birliği 
138 randevu sorgusu yapıyor. 
yüzde 64’üne randevusuzluk 
cevabı veriliyor yüzde 36’sı 5 gün 
sonrasına randevu alınabiliyor. 
Endoskopi ve ultrasona aylar 
sonrasına randevu veriyorlar. 
Antep’teki sağlık çilesine buradan 
dikkat çekiyoruz. Sağlık Bakanına 
sesleniyoruz; “Koca Antep’i 
duy”. Burada bir sağlık skandalı 
yaşanıyor” açıklamasını yaptı. 
Haber Merkezi 

Antep’teki her iki 
gençten biri işsiz


